
Referat 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 15. januar 2018 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 14 – 2017/18 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Annette Nordahl, Rikke Willesen, 

Søren Bruun, Britta M. Iversen, Lisbeth Gladov 

Medarbejdere: Susanne Mott, Michael Junker 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Natasha Rindom 

  Elevråd: Mikkel Gindrup, 9a - Fælleselevrådet 

  

Afbud 

Ledelse: Rikke Aagaard, Morten Erik Nielsen 

Elevråd: Molly, 8c, Christoffer, 8.a 

Forældre: Kevin Chammika Elling Larsen, Martin Wolsing 

Vilmann 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 
Punkt til beslutning 

 

Dagsorden er godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

Herunder orientering om fælleselevrådet 

og besøg af vores repræsentanter fra 

fælleselevrådet 

Orienteringspunkt 
 

Mikkel fortalte, at fælles elevrådet 

arbejder meget med toiletforhold på 

skolerne. Ligeledes arbejder de med 

skoleskak samt Filmmfestivalen. 

Under valget havde de kontakt til 

politikkerne om hvorvidt skolerne kan 

blive bedre. 

Fælles elevrådet har 2 

repræsentanter fra 

Kirstinedalsskolen, og det er 

repræsenteret af elever fra 4.-9. 

klasse. 

3. Integrationsrådet Rikke Willesen orienterede om 

arbejdet i Integrationsrådet. 



Integrationsrådet ønsker et tættere 

samarbejde med skolebestyrelsen. Rådet 

ønsker at der kommer en repræsentant 

fra bestyrelsen enten fra Hastrup, 

Ellemarken, Asgaard eller Kirstinedal. 

Drøftelse af om bestyrelsen ønsker at 

stille med en kandidat. 

 

Punkt til drøftelse 
 

Bestyrelsensmedlemmer bedes 

overveje om de ønsker at indtræde i 

rådet.  

4. Økonomi  

Ledelsen gennemgår resultatet for 2017 

Orienteringspunkt 

 

Resultatet blev gennemgået og 

drøftet. Ledelsen søger om at 

bibeholde de 0,8 % af budgettet ud 

over de 3% der må overføres til næste 

budgetår, til en evt. multibane samt en 

skaterbane. Bestyrelsen informeres 

om udfaldet af denne process. 

Formand og næstformand løfter 

udfordringen i netværket. 

5. Møde med kontaktforældre 

Drøftelse af indhold og nedsættelse af 

en arbejdsgruppe.  

Punkt til drøftelse 
 

Der blev nedsat en gruppe bestående 

af Britta, Lisbeth, Annette samt Søren 

F. Målet er at der afholdes et 

arrangement i april måned for alle 

interesserede forældre. 

6. Skolefoto 

Drøftelse af nuværende ordning og 

mulighed for at skifte leverandør 

Punkt til drøftelsen 
 

Skolebestyrelsen beslutter at skifte 

leverandør fra og med næste skoleår. 

7. Kommende forældremøder 

Der er ingen forældremøder i den 

kommende periode 

 

Der er åbent hus for kommende 

skolebørn den 6. februar kl. 19.00. 

Lasse Odgaard deltager fra 

skolebestyrelsen 

8. Nyt fra: 

-formanden 

   

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

   

 

Ledelsen; 

Skolen har ansøgt Nordea Fonden om 

en krible krable minibiotorp, hvilket er 

blevet bevilliget. Skolen bekoster hegn 

rundt omring dette. 

Søren Fini om de kommende elever der 

skal starte i bh.kl. i skoleåret 

2018/2019. Pt. er der indskrevet 41 

børn, med sandsynlighed for et par 



stykker mere, hvilket betyder 2 

børnehaveklasser. 

Søren orienterede ligeledes om 

fraflyttere og tilflyttere fra skolen. 

Personalet tager på pædagogisk 

weekend den 2.-3. marts 2018, hvor 

der skal arbejdes med værdier, 

kulturer og samarbejde. 

Der blev orienteret om nyt personale i 

SFO’en. 

I uge 2 har 9. klasserne har afholdt 

terminsprøver. 

Betalingssystemet blev drøftet og 

bestyrelsen er af den holdning at 

skolen deltager i den samlede 

kommunale process. 

Der blev orienteret om SFO’ens mange 

aktiviteter. Bestyrelsen ønsker at der 

at arrangementer som disse også 

kommer på Twitter. 

6a har vundet ”Skolen i virkeligheden” 

med deres Luther 

reformationsprojekt. De har vundet en 

fælles tur til Eksperimentariummet 

inkl. frokost. 

 

9. Evt. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde er den 

27. februar 2018 kl. 18.00. 

Skolebestyrelsesvalg bør komme på 

dagsorden til næste møde. 

 

10. Lukket punkt Intet at referere 

 

Der serveres en let anretning ved mødets start. 


